
PORADENSKÉ FÓRUM - BAZÉNY - SAUNY - INFRASAUNY - ZASTŘEŠENÍ - KRBY - www.abc-bazeny-sauny.cz
Vytvořeno: 17 June, 2025, 00:46

věněc
Vložil r.vosyka - 01/08/2011 10:16
_____________________________________

Dobrý den 

Mohl bych se zeptat jak udělat správně betonový věnec aby když budou uchytávat fólii, aby zbytečně
nevrtali do železa. (jedná se mi kam umístit roxory kolik od stěny) 
Děkuji

============================================================================

Re: věněc
Vložil Pavel Dostál - 01/08/2011 10:23
_____________________________________

Dobrý den, každá firma to může mít jinak. My používáme 6-ky hmoždinky, tedy cca. 3cm dlouhé.
Půdorysně se většinou vrtají 2-3 cm od kraje. 
Když dáte pruty 3,5-4cm pod okraj, tak neuděláte chybu. Záleží na věnci, aby se to tam vlezlo, pokud je
vyšší, tak problém nebude. Pokud je jen např. 5cm, tak bych použil tenčí výztuž a dal ji více ke kraji a
zbytek na druhý okraj.

============================================================================

Re: věněc
Vložil r.vosyka - 08/09/2011 10:09
_____________________________________

Dobrý den 

Kolem bazénu plánuji beton a dát na to dlažbu. Je lepší to vybetonovat s věncem najednou a provázat
to do sebe nebo to udělat samostatně 

díky

============================================================================

Re: věněc
Vložil Pavel Dostál - 12/09/2011 13:24
_____________________________________

Dobrý den, omlouvám se za zpoždění odpovědi. 

Osobně bych to udělal podle toho jakou dlažbu tam chcete. Pokud keramickou od bazénu v jedné
rovině, tak asi bych betonoval současně, případně nejdřív věnec a pak pořádně zhutnil okolí a spojil to
výztuží, např. navrtáním zboku, nebo nechal vytaženou výztuž. Je tam nebezpečí, že to praskne, proto
to uhutnění a spojení karisítí nebo roxory. 

U obruby pískovce, tam buď stejně, nebo dodatečně, protože samotný pískovec je nalepen na věnci a
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spára pod ním (resp. mezi ním a dlažbou kterou dorazíte k věnci z botku) je přirozená dilatace a ikdyž
hrozí menší sednutí, tak to tak nevadí. 

Největší problém vidím v uhutnění. Přestože to pořádně zhutníte, tak po zimě to většinou tak jak tak
sedne, dokonce i po několika letech. Buď tu díru přemostit a vynést to z věnce (na jedné straně) a rostlé
zemině (na druhé), nebo počkat s betonováním aspoň přes zimu.

============================================================================
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